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敬啟者： 

為促進學生與家長之親子關係，加強幼兒感受中秋節的氣氛，本校舉

辦中秋節活動，誠邀  貴家長與  貴子弟一起參加，有關活動如下： 

(一)親子猜燈謎：本校於九月十八日(星期六)，將花燈及燈謎懸掛於涼亭

及禮堂，凡猜中五個或以上燈謎可得紀念品乙份(燈謎表

格會於活動當天派發)。 

(二)親親爸媽大合照：本校於音樂室佈置中秋節賞燈會，家長與子女可拍 

                    照留念。 

(三)攤位遊戲：本校舉辦攤位遊戲，於課室內進行。 

(四)時間：上午十時至十一時三十分，歡迎  貴家長踴躍參加，並可攜同

親友出席。 

(五)凡現就讀本校之學生，當天完成活動後，均獲贈同珍醬油乙份。 

 

此致 

貴家長 

校長 鄭家鳳 啟 
二零二一年九月七日 

                            家長閱後簽署：_____________ 
 

 

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION 

 MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 

No: 210909 
  7th September, 2021 

Dear Parents,  

To cultivate parent-child relationship and strengthen children’s feeling of Mid-Autumn Festival, 
our school organizes an activity for Mid-Autumn Festival.  We cordially invite parents and your 
children to join together. Details are shown below : 
 

1. Parent-child Guess Lantern Riddles :  
Our school will arrange a host of lanterns displays on pavilion and riddle quizzes inside school on  
18th September, 2021 (Saturday).  Please write your answers on the game coupon which will be  
distributed on the same day. If you answer five riddles or above correctly, you will get a souvenir. 
 

2. Family Photograph : 
We decorate the school with lanterns in homage to Mid-Autumn Festival.  Parents may take the 
photos with your children as you like. 
 

3. Game Booths :  
We organize the game booths in the classrooms. 
 

4. Time : 10:00 a.m. – 11:30 a.m.  Parents and their relatives are welcome to join it. 

5. Our school students who join the activity, will be given a soy sauce gift set before leaving. 

 
      Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung 

                                         Principal  
 

                                        I have read and understood this circular.  

 

                               Signed by Parent : ___________________ 

Date : _____________________________ 


